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kuryr 14. prosince 2023

Záhadný nárůst srdečních problémů mezi
profesionálními cyklisty: Mainstream má podezření na
příliš mnoho pohybu

infokuryr.cz/n/2023/12/14/zahadny-narust-srdecnich-problemu-mezi-profesionalnimi-cyklisty-mainstream-ma-
podezreni-na-prilis-mnoho-pohybu

V posledních letech se problémy se srdcem a dokonce i náhlá
úmrtí opakovaně dostaly na přední místa v profesionální
cyklistice. Článek o tomto nápadném shluku se objevil na ntv 11.
prosince : Bylo oznámeno, že existuje podezření, co by mohlo
vyvolat problém. Ale nemluvíme o experimentálních vakcínách:
Ne, na vině má být cvičení.

„Něco není v pořádku,“ prohlásil profesionální cyklista loni na Tour de
France : mnoho sportovců trpělo zdravotními problémy, ale nebylo to
kvůli Covid-19 nebo letním teplotám. Srdeční problémy, infarkty a úmrtí
mezi cyklisty se letos opakovaně dostávaly do smutných titulků . Pro
kritické občany bylo v roce 2021 jasné, že zdravotní problémy mezi
sportovci se zdály narůstat těsně po zahájení hromadného
očkování. Od té doby mainstream objevil nejpodivnější příčiny
srdečních chorob a náhlé smrti: od odhazování sněhu po zahradničení
– vše je nyní potenciálně smrtelné.

V NTV si to nyní usnadňují: Důvodem, proč nyní náhle přibývá
srdečních potíží při cyklistice, může být samotná sportovní aktivita. „Je
toho hodně sportu v určitém okamžiku příliš?“ ptá se hlavní lékař

https://www.infokuryr.cz/n/2023/12/14/zahadny-narust-srdecnich-problemu-mezi-profesionalnimi-cyklisty-mainstream-ma-podezreni-na-prilis-mnoho-pohybu/
https://www.n-tv.de/sport/Radsport-Gehaeufte-schwere-Herzprobleme-besorgen-die-Szene-Heinrich-Haussler-schildert-dramatische-Konsequenzen-article24592431.html
https://report24.news/mysterioes-radsportler-der-tour-de-france-litten-reihenweise-unter-atemnot-und-leistungseinbruechen/
https://report24.news/herzinfarkt-20-jaehriger-radprofi-stirbt-ploetzlich-und-unerwartet/
https://stranapro.cz/


2/2

německého cyklistického týmu Bora-hansgrohe. Správně zdůrazňuje,
že cvičení je “nejlepší pilulka”, kterou lze předepsat – ale “nikdo
nemůže říci, zda se křivka v určitém bodě překlopí,” řekl. To
samozřejmě není odpověď na to, proč v posledních měsících či letech
ve sportu přibývá srdečních problémů. Médium píše:

Každý případ je třeba posuzovat individuálně, protože kardiovaskulární
systém je extrémně složitý a je třeba brát v úvahu různé
parametry. Patří mezi ně mimo jiné vrozená srdeční vada, akutní
myokarditida, životní podmínky, léky a případný doping.

Zdroj: ntv

… Nebylo by však na místě zmínit se zde o farmaceutických
produktech, které byly lidem distribuovány nátlakem a o kterých je
známo, že vedou k myokarditidě? Očividně ne. Místo toho je
zdůrazněno, že byste neměli cvičit, pokud máte nachlazení nebo
koronární onemocnění. Kde bychom byli, kdyby byla konečně
vyžadována transparentnost s ohledem na stav očkování
nemocných nebo zemřelých lidí? Jakékoli souvislosti, které mohou
být zřejmé, by mohly zneklidnit zbytek populace, kteří věří v očkování.
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